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Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 17. 9. 2013  
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 9 z 11 členů výboru a tajemník výboru. Při 
hlasování vždy přítomno 8 členů.  
 
Omluveni: Ing. D. Mlejnský, P. Šimůnek   
 
Hosté:  J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, P. Procházka - ROPID, J. Prokel -  
ROPID, Bc. M. Češková - DP hl. m. Prahy, a.s., Ing. M. Křístek - DP hl. m. Prahy, a.s., JUDr. 
L. Ledl - člen ZHMP, zástupci sdělovacích prostředků. 
 
Zahájení:    15.10 hod. 
Ukončení:  16.40 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D přivítal přítomné a konstatoval, že  FV 
ZHMP je usnášeníschopný. Na úvod přednesl program a navrhl, aby se bod č. 5 projednával 
ihned za bodem č. 1. Dále vyzval přítomné k připomínkám a doplnění k programu jednání FV 
ZHMP.  
Vzhledem k tomu, že nebyly žádné připomínky dal hlasovat o upraveném programu jednání. 
 
Hlasování č. 1: 8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
Ověřovatelem zápisu byl stanoven Ing. J. Vašíček 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D přistoupil k prvnímu bodu jednání. 
 
Vzhledem k tomu, že byl tento bod bez připomínek, dal hlasovat o vzetí zápisu z minulého 
jednání FV ZHMP na vědomí. 
 
1. FV ZHMP bere na vědomí zápis z jednání FV ZHMP konaného dne 13. 6. 2013 

 
Hlasování č. 2: 8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
II. Financování DP hl. m. Prahy, a.s.   
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D uvedl bod a předal slovo Ing. M. Křístkovi 
generálnímu řediteli DP hl. m. Prahy, a.s., ten poděkoval a předal slovo Bc. M. Češkové. 
Ta představila  přítomným rozdaný materiál a shrnula aktuální situaci v DP hl. m. Prahy, a.s. 
Výsledek hospodaření je dle Bc. M. Češkové v podstatě příznivý. 
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Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do 
diskuze se přihlásil předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D, Ing. M. Křístek 
generální ředitel DP hl. m. Prahy, a.s.,  
V diskuzi bylo probíráno několik témat. Zejména se řešila oblast optimalizace fungování 
společnosti. Bylo sdělováno, že stále více cestujících je v bezplatném tarifu. Byla také 
vznesena výtka k distribuci materiálů ze strany DP hl. m. Prahy a.s.      
 
 
2. FV ZHMP bere na vědomí informaci o financování DP hl. m. Prahy, a.s. 

 
II a. Financování DP hl. m. Prahy, a.s. - kompenzace na rok 2014 
 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D předal slovo Bc. M. Češkové, která 
seznámila FV ZHMP s dosavadním stavem jednání o kompenzaci na rok 2014. Dále ve svém 
úvodním slovu podrobně popisovala předložený materiál. Sdělila přítomným doplňující 
informace. A to včetně několika variant řešení současné situace. V úvodním slově Bc. M. 
Češková také představila možný vývoj v oblasti udržovacích investic a obnovovacích 
investic. Následně pak sdělila konkrétní potřeby společnosti v oblasti provozní dotace a 
investičních potřeb. Přítomní členové FV ZHMP byli seznámeni s přehledem tržeb a vývojem 
osobních nákladů dle vyjednaných kolektivních smluv. Na závěr pak byly navrženy konkrétní 
úsporná opatření.    
 
Po ukončení úvodního slova otevřel předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D diskuzi 
do které se přihlásil:  J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. Z. Javornická, 
Ing. M. Křístek - generální ředitel DP hl. m. Prahy, a.s., Ing. M. Štěpán, P. Procházka - 
ROPID. 
Na úvod diskuze sdělila Ing. Z. Javornická, že konkrétní propočet kompenzace dosud 
RHMP neprobírala, pouze vzala informaci na vědomí. 
V diskuzi byla podrobně probírána zejména problematika financování DP hl. m. Prahy, a.s. 
Byla sdělena nutnost hledání úspor. Konkrétně byla diskutována trasa metra "A" a navýšení 
nákladů vzhledem k jejímu prodloužení. V průběhu diskuze byly pokládány konkrétní otázky 
týkající se investic do dopravní infrastruktury, odpisů včetně stavu podrozvahového majetku, 
situace v oblasti slev v dopravě, cen kuponů.      
 
Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D přistoupil k hlasování o 
usnesení:  
 
3. FV ZHMP bere na vědomí informaci o návrhu kompenzace na rok 2014 a žádá, aby byl 

střednědobý výhled předložen na příštím zasedání FV ZHMP  

Hlasování č. 3:  8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
IV. Rozbor hospodaření Hl. m. Prahy za 1. pololetí 2013   
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D uvedl bod a otevřel diskuzi, do které se nikdo 
nepřihlásil a proto přistoupil okamžitě k hlasování o usnesení. 
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4.   FV ZHMP doporučuje ZHMP schválit rozbor hospodaření hl. m. Prahy za 1. pololetí 

2013 v  předloženém znění. 

Hlasování č. 4: 8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 

 
V. Informace o přípravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2014   
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D uvedl bod a předal slovo Ing. Z. Javornické. 
Ta seznámila přítomné s obsahem rozdaného materiálu. Sdělila, že zdroje jsou predikovány  
na úrovni roku 2013. Dále pak představila rozpracovaný střednědobý výhled. Na úvod 
promluvil i  J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, který sdělil potřebu sociálních 
investic a vytvoření rezerv v některých kapitolách. Nastínil možný vývoj v projednávání jak 
běžných, tak kapitálových výdajů. Vyjádřil skutečnost, že rating hl. m. Prahy je doposud 
dobrý a že bývalo dobrým zvykem tvořit rezervy, které rating jen vylepšují.  
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do 
diskuze se přihlásil JUDr. P. Hulinský Ph.D., J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. 
Prahy, Ing. M. Štěpán Ing. Z. Javornická, Mgr. I. Kabický, doc. Ing. Mgr. M. Dlouhý, 
Dr., MSc, Ing. K. Březina. 
Byly diskutovány konkrétní položky předloženého materiálu, včetně jejich rozpadu. Bylo 
vzneseno varování před možným nehospodárným hospodařením hl. m. Prahy a jejích 
organizací. Zároveň byly obhajovány navržené postupy a vize. 
 
 
5.   FV ZHMP bere na vědomí informaci o přípravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na 

rok 2014 

 
 
VI. Návrh dotačních vztahů k MČ HMP na rok 2014 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D, uvedl bod s tím, že historicky se dotační 
vztahy nevyvíjely zcela spravedlivě a předal slovo J. Vávrovi – 1. náměstkovi primátora hl. 
m. Prahy. Ten krátce informoval o tom, že v loňském roce fungoval určitý model, který však 
byl opuštěn. Pokud budou finanční možnosti a bude prostor, nebrání se případnému navýšení 
dotačních vztahů, ale je pro prvotní širokou diskuzi. 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D otevřel diskuzi. Do diskuze se přihlásil 
JUDr. P. Hulinský Ph.D., J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. Z. 
Javornická, JUDr. R. Blažek, Mgr. I. Kabický. 
V diskuzi byla prezentována stanoviska a postřehy k návrhu dotačních vztahů k MČ HMP a to 
jak ze strany hl. m. Prahy, tak ze zkušeností z radnic městských částí. Byla vznesena 
myšlenka, zda by školství nemělo být nejdůležitějším kritériem při rozdělování dotací. Byly 
hledány nové zdroje pro MČ HMP. Dále bylo prezentováno, že ztráta v novém rozpočtovém 
určení daní by neměla být přenášena na MČ HMP.   
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Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D přistoupil k hlasování o 
usnesení:  
 
6. FV ZHMP bere na vědomí návrh dotačních vztahů k  MČ HMP na rok 2014  

 
Hlasování č. 3:  8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 

VII. Různé 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D otevřel poslední bod a sdělil přítomným, že 
by termín zasedání FV ZHMP měl být vždy v pondělí před ZHMP. Zároveň také dodal že 
musí panovat všeobecná shoda, proto bude o tomto ještě jednáno. Dále nastínil témata, 
kterými by se FV ZHMP měl do konce roku 2014 zabývat a vyzval k případným doplněním. 
Na závěr poděkoval všem přítomným za účast na dnešním jednání FV ZHMP. 

 
 
 
 
 

JUDr. P. Hulinský Ph.D 
 předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: Ing. J. Vašíček 


